

Emne: Møde i skolebestyrelsen ved Sjølund-Hejls Skole

9.december 2024

Møde dato

9. december 2024

Mødested

Personalerum

Møde tidspunkt

Kl. 17.15 - 19.15

Møde nr.**Mødeleder****Afbud til**

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller på anhe@kolding.dk

Deltagere

Medarbejderrepræsentanter: Jeanette Dupont Henriksen og Linda Nielsen

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Bjarne Hindkjær Hansen, Jesper Stougård Baunbæk, Sune Stoklund Sørensen, Nicolaj Treumer Bøttcher, Sif Junker Andresen

Ledelse: René Iversen og Anders Henriksen

Elevrådsrepræsentanter: Mille og Jens Robert (6. klasse)

Bemærkninger

Mødeleder: Jesper Stougård Baunbæk

Afbud: Jens Robert

Da mødet er sidste møde inden jul, spiser vil lidt julemad i sidste del af mødet.

Dagsorden

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35

01.03.1 Forældre;

Henvendelse fra flere forældre i 3.klasse grundet antallet af vikartimer. Der har tidligere været en henvendelse til ledelsen (oktober) om ovenstående problemstilling. Klassen har været ramt af forskelligt fravær i indeværende skoleår, hvilket på ingen måde er optimalt, men det er desværre et vilkår, når både kendt fravær og opstået fravær bliver en realitet. Bekymringen fra forældregruppen går på, om elevernes faglighed lider last af de løsninger der er på nuværende.

01.03.2 Elevrådet

Der er holdt møde med elevrådet hvor muligheden for en multibane bl.a. blev drøftet. Der har derudover været møde i arbejdsgruppen, hvor den videre proces omkring etablering af en multibane er blevet drøftet.

Der er elever fra elevrådet der skal uddannes til UMR – første kursusgang er på torsdag, hvor elevrådsrepræsentanter og elevrådslærer skal på kursus inde i Kolding.

01.03.3 Personale

Der har været juleklippedag – den forløb rigtig fint. Der var stor tilslutning, og dagen forløb hyggeligt.

Der er fokus på læse-januar, hvor fagudvalget er i gang med at planlægge måneden.

SFO/Klub

Børnene er i gang med både at producere julegaver, og bager til Lucia. Derudover forsøger de at lave flere aktiviteter i hallen og gymnastiksale i efteråret/vinteren, når nu vejret ikke er så godt at være ude i.

01.03.4 Ledelsen

Vi skal have ansat en ny musiklærer, og fra bestyrelsen deltager Thomas og Nicolaj. På nuværende er der ikke kommet så mange ansøgere, men vi håber at finde den rette medarbejder til stillingen.

Opslaget med Skamlingsbankens Efterskole – vi er i den spæde start i forhold til et fælles forløb omkring klatring på efterskolen, så når vi kommer nærmere et forløb, så vil vi sikre os, at al sikkerhed er i orden.

01.04 Kort opsamling på det fælles SB-møde med Christiansfeld Skole – kl. 17.35-17.40

Revideret årshjul for samarbejdet og nye indsatser.

Ledelsen har haft et fælles møde med ledelsen fra Christiansfeld Skole, og de var utrolig glade for den feedback de fik. Der er lavet rettelser i årshjulet, som præsenteres i foråret for bestyrelsen.

01.05 Økonomisk status – kl. 17.40-17.45

01.05.1 Forventet resultat for 2024

Der forventes et mindre overskud

01.05.2 Budget for 2025

På baggrund af de nuværende tal, ser budgettet for 2025 fornuftigt ud.

01.06 Skolens fysiske rammer (Mille og Jens Robert hjælper med rundvisning) – kl. 17.45-18.05

Rundtur samt drøftelse af udfordringer og potentialer i skolens fysiske rammer.

01.07 Udfoldelse af de 3 temaer samt nedsættelse af udvalg/arbejdsgrupper – kl. 18.05-18.25

01.07.1 Konflikt håndtering i skolen og hvordan vi bygger bro mellem skole og hjem for at understøtte arbejdet med konflikter (for baggrund se bilag med principper – "Skole-/hjemssamarbejde s. 10 + "Kommunikation mellem skole- og hjem s.13)

Både Anders & René vil deltage i arbejdsgruppen. Sif, Nicolaj, Maria og Jeanne bliver derudover en del af arbejdsgruppen – der aftales dato for første møde i januar.

01.07.2 Brugen af IT-devices i skole/SFO/Juniorklub.

Arbejdsgruppen består af Sune, Thomas & René. Der tages udgangspunkt i princippet "Bring your own device" og i retningslinjerne for brugen af mobiltelefon, og udfærdiges et princip. Der aftales møde i starten af skoleåret.

01.07.3 Ordblindevenlig skole evt. revidering af princip (se bilag med principper – "Princip for skolens arbejde med ordblindhed s. 24)

Princippet revideres i starten af skoleåret

Når vi har temadrøftelserne, så skal der være ordentlig tid til at arbejde med temaet. Der skal helst ikke være andet på dagsordenen, og der kan, med fordel, sættes en ekstra time af til disse møder, jævnfør en tidligere aftale der er blevet lavet i bestyrelsen

01.08 Tidsplan for forårets drøftelser i forhold til reform-implementering (skoleårets planlægning) – kl. 18-25-18.35

I forbindelse med de kommende reformændringer skal der tænkes et møde eller to ekstra ind, så bestyrelsen kan være med til at arbejde med de kommende tiltag

01.09 Punkter til kommende møder – kl. 18.35-18.40

Mødet den 30.januar kan blive forlænget en time, så der kan tages hul på den første temadrøftelse eller de kommende reformændringer

01.10 Evt. – kl. 18.40-18.45

Der er flere forældre der tilkendegiver, at der er kommet flere aktiviteter til skolefesten. Det er i overkanten med aktiviteter – er der en grund til de mange aktiviteter? I forbindelse med planlægning af den kommende skolefest, kan dette tages med i overvejelsen – det kunne være fint med tid til den frie snak.

01.11 SPISNING – kl. 18.45-19.15

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning):